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Ekerömoderaterna

Fråga från Frida Tamker (M) till Fredrik Ohls (L) om 
infartsparkeringen i Enlunda

Många färingsöbor arbetspendlar varje dag och vill slippa bilköerna på Ekerövägen och vill därför 
parkera sin bil före Malmviksrondellen. När nu bygglovet för nya SL-garaget i Enlunda inte beviljats 
överprövning, kommer en infartsparkering på södra Färingsö att försvinna.   

Därför frågar jag nu Fredrik Ohls: 

Var är det tänkt att arbetspendlare ska parkera istället när infartsparkeringen i Enlunda stängs?

Frida Tamker (M) 


